
فرمانده انتظامی استان ایلام خبر داد؛

کشف ۸ کیلوگرم مواد مخدر صنعتی در ایوان 
ایلام-راضیه صمیم نیا: فرمانده انتظامی استان ایلام از توقیف 
یک دستگاه خودروی پژوپارس و کشف هشت کیلوگرم مواد مخدر 
صنعتی در شهرستان ایوان خبر داد.سردار دلاور القاصی مهر اظهار 
با  با مواد مخدر، مأموران پلیس مبارزه  کرد: در اجرای طرح مبارزه 
مواد مخدر استان ایلام با همکاری ماموران انتظامی شهرستان ایوان 
با انجام اقدامات اطلاعاتی، موفق به شناسایی یک عامل اصلی توزیع 
کننده مواد مخدر صنعتی شدند. وی تصریح کرد: پس از انجام اقدامات 
اطلاعاتی، مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان ایلام و شهرستان 
ایوان متهم را در حین حمل مواد مخدر با یک دستگاه خودروی پژو 
پارس شناسایی کردند. فرمانده انتظامی استان ایلام بیان کرد: مأموران 
در عملیاتی ضربتی متهم را که بدون توجه به فرمان پلیس و علائم 
هشداردهنده با خودرو قصد فرار را داشت توقیف و در بازرسی از خودرو، 

هشت کیلوگرم مواد مخدر صنعتی کشف شد

 شهردار گرگان: مدت زمان صدور 
پروانه های ساختمانی کاهش یافت

شهردار گرگان از کاهش محسوس مدت زمان صدور پروانه های 
ساختمانی از سوی شهرداری خبر داد.مهندس محمدرضا سبطی در 
سی و ششمین جلسه شورای اسلامی شهر ابتدا به فرایند اجرای سازه 
میدان ورودی گرگان با بیان اینکه بازدیدهای مستمری از تجهیزات و 
سازه های شهری صورت می گیرد، اظهار داشت: بخشی از نابسامانی 
هایی که در تجهیزات شهرداری وجود دارد مربوط به مسائل حقوقی 
است که در حال پیگیری رفع آن هستیم.وی با تاکید بر تسریع در 
فرایند خدمت رسانی بیان کرد: در حوزه خدمات رسانی شهرسازی، 
مدت زمان فرایند اداری صدور پروانه های ساختمانی به یک هفته 
کاهش یافته که حاصل تلاش همکاران سختکوش ما در شهرداری بوده 
است.شهردار گرگان ادامه داد: این کاهش مدت درحالی صورت گرفته 
که پیشتر این فرایند بین دو تا چهار ماه به طول می انجامید.سبطی 
در ادامه به فرایند هوشمندسازی راه های ارتباطی سنتی اشاره و بیان 
کرد: طرح شهرداری بدون کاغذ را آغاز کرده ایم و برنامه ریزی آن در 
حوزه فناوری اطلاعات در حال انجام است.وی در پایان به واگذاری 
پارک جنگلی النگدره نیز اشاره کرد و گفت: موضوع واگذاری النگدره 
بر اساس وظیفه صیانت از حقوق شهرداری انجام شد و اکنون تعاملات 
ما با اداره کل منابع طبیعی استان بسیار خوب است و همکاری های 

لازم را باهم داریم.

مشارکت مرکز تحقیقات زیست محیطی پکن 
برای اجرای 2 پروژه تحقیقاتی فاضلاب در گیلان

فاضلاب  توسعه  و  برداری  بهره  معاون   رشت-زینب قلیپور: 
شرکت امروز گفت: با توجه به تفاهم نامه همکاری زیست محیطی بین 
دانشگاه گیلان و مرکز تحقیقات زیست محیطی پکن و دعوت از شرکت 
آب و فاضلاب استان جهت معرفی پروژه های زیست محیطی و همکاری 
برای اجرای پروژه های دفع بهداشتی فاضلاب، جلسه ویدئوکنفرانسی 
در این خصوص با حضور کارشناسان و نمایندگان شرکت آب و فاضلاب 
و دانشگاه گیلان برگزار شد.علیرضا غیاثی افزود: در این جلسه پروژه 
»احداث سیستم تصفیه فاضلاب بصورت on-site در مقیاس خانگی 
برای مناطق روستایی« و »مدیریت دفع لجن در تصفیه خانه فاضلاب 
شهری« توسط شرکت آب و فاضلاب گیلان معرفی شد.وی با اشاره 
به اینکه پروژه احداث سیستم تصفیه فاضلاب بصورت on-site توسط 
مرکز تحقیقات زیست محیطی پکن بطور پایلوت در روستای جیرسر 
باقرخاله خمام اجرا خواهد شد، گفت: با توجه به نتایج آنالیز کیفی 
فاضلاب خام از یک نمونه مربوط به روستای جیرسر باقرخاله که قبلًا 
با هماهنگی دانشگاه گیلان انجام شده بود، این پروژه از سوی طرف 
چینی بصورت پایلوت در این روستا اجرا می شود. معاون بهره برداری 
و توسعه فاضلاب شرکت آبفای گیلان در خصوص پروژه مدیریت دفع 
لجن در تصفیه خانه فاضلاب شهری نیز اظهار داشت: با توجه به اهمیت 
مدیریت دفع لجن در استان گیلان، پروژه دفع لجن به روش« اینوسل 
کمپوست« از سوی مرکز تحقیقات زیست محیطی پکن ارائه شد.غیاثی 
افزود: اجرای این پروژه بصورت پایلوت برای تصفیه خانه غرب انزلی از 
سوی شرکت آب و فاضلاب استان درخواست شد که طرف چینی با 
توجه به بالا بودن هزینه اجرایی کار، پس از بررسی های لازم نتایج را 

به این شرکت اعلام خواهد کرد

طرح ضربتی ساماندهی و جمع آوری مراکز 
غیرمجاز پسماند خشک در منطقه 12

شهردار منطقه 12 با تأکید بر تلاش مدیریت شهری برای حذف 
از آغاز طرح ضربتی  از بدنه شهر  زمینه های شکل گیری زباله گردی 
ساماندهی و جمع آوری مراکز غیرمجاز پسماند خشک در این منطقه 
خبر داد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 12، امیر یزدی، 
شهردار منطقه ضمن اعلام این خبر گفت: همان طور که در جلسات 
قرارگاه کاهش  آسیب های اجتماعی شهرداری تهران مقرر شده بود، 
هم زمان با آغاز این طرح در مناطق 22گانه شهر تهران، طی اقدامی 
جهادی و با کمک همه دستگاه های مرتبط با این حوزه، طرح ضربتی 
ساماندهی و جمع آوری مراکز غیرمجاز پسماند خشک در منطقه 12 به 
اجرا درآمد.یزدی با بیان این مطلب که زباله گردی در شأن پایتخت به 
عنوان کلان شهر الگوی جهان اسلام نیست، افزود: اجرای این طرح که 
در حذف زمینه های زباله گردی در شهر تأثیر به سزایی دارد، با همکاری 
واحدهای اجرایی نواحی، یگان اجرائیات، نماینده اداره حقوقی و نیروی 
محترم انتظامی صورت گرفت.وی همچنین توضیح داد: در جلسه ای 
که با حضور رؤسای خدمات شهری، مسؤولان بازیافت نواحی شش گانه، 
رئیس یگان حفاظت و نماینده اداره حقوقی و انتظامی تشکیل شد، مقرر 
گردید نسبت به پلمب این مراکز هرچه سریع تر اقدامات مقتضی انجام 
پذیرد؛ ازاین رو در مرحله اول از روز دوشنبه، 13 دی ماه تا چهارشنبه 
1۵ دی ماه، تعداد ۵۴ باب مرکز غیرمجاز بازیافت، پس از اطلاع رسانی 
قبلی پلمب شدند که بیشتر این مراکز در ناحیه های 1، 2، 3 و ۴ این 
منطقه مستقر بودند و در مرحله دوم که امروز، سه شنبه، 21 دی ماه 
اجرا می شود، چند مرکز باقی مانده نیز جمع آوری و پلمب خواهند شد.

شناسایی ۸۴ ساختمان ناایمن در منطقه 1۷
شهردار منطقه 1۷ در دومین جلسه کمیته ایمنی ساختمان های 
این منطقه جنوبی پایتخت گفت: باید از افزایش ساختمان های ناایمن 
محلات منطقه 1۷ که بخش قابل توجهی از آن در بافت فرسوده قرار 
دارد، جلوگیری شود.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 1۷، 
رضا شنگی شهردار در جمع مدیران شهری و فرماندهان سازمان آتش 
نشانی اظهار داشت: طبق بررسی ها و اقدامات کارشناسی صورت گرفته 
در محدوده منطقه 1۷ که 21۶ هکتار بافت فرسوده دارد، ۸۴ ساختمان 
ناایمن در 1۴ محله این منطقه شناسایی و اخطارهای لازم در این 
زمینه صادر و ابلاغ شده است.او افزود: موضوع ایمنی ساختمان ها 
باید مورد توجه ویژه قرار گیرد، به همین منظور با دو محور به سمت 
کاهش ساختمان های نا ایمن باید رفت؛ نخست اینکه با نظارت دقیق 
در زمان ساخت و ساز بناهای جدید اجازه ندهیم بنای نا ایمن دیگر 
ایجاد شود و دوم اینکه رفته رفته به سمت کاهش بناهای ناایمن موجود 
با اقدامات ایمن سازی برویم.شنگی ادامه داد: برای داشتن شهر ایمن 
مدیریت شهری باید با شهروندان تعامل داشته باشد تا از طریق تعامل و 
ارتباط مناسب با شهروندان بسیاری از ساختمان های نا ایمن را برطرف 
کنیم، که جا دارد مدیریت جدید معاونت فرهنگی و اجتماعی منطقه با 
همکاری سازمان آتش نشانی این تعامل را با ظرفیت مساجد و سراهای 
محله به وجود آورند.شهردار منطقه 1۷ عنوان کرد: یکی از مشکلات 
موجود در منطقه 1۷ در زمان بحران، کمبود شیرهای آتش نشانی است 
که خوشبختانه در جلسه ای که با مدیریت جدید سازمان آب و فاضلاب 
برگزار شد، موافقت تامین آب شیرهای آتش نشانی معابر صورت گرفت 
و سازمان آتش نشانی تعداد و محله مورد نظر را به شهرداری منطقه 

اعلام کند تا این اقدام نیز صورت گیرد.

خبرخبر

شهردار قم با اشاره به وجود هزاران پرونده تخلف در 
پروانه  صدور  بروکراسی های  گفت:   ،100 ماده  کمیسیون 
به اندازه ای زیاد است که عملًا شهروندان را وادار به تخلف 
بیست  در  امروز  سقائیان نژاد  سیدمرتضی  دکتر  می کند. 
قم  شهر  اسلامی  شورای  علنی  و  رسمی  جلسه  سومین  و 
داشت:  اظهار  باکری  شهید  ساختمان  جلسات  سالن  در 
آن ها  شود  ساخت وساز  خصوص  در  سؤالی  مردم  از  اگر 
مطرح  را  نظام مهندسی  سازمان  و  شهرداری  دستگاه  دو 
مسئله  در  نهاد  دو  این  از  مردم  نظر  هم اکنون  و  می کنند 
ساختمان سازی مثبت نیست.وی با بیان اینکه صدور پروانه 
دنبال  به  قم  شهرداری  گفت:  می شود  شهروندان  نارضایتی  سبب  که  است  مهمی  مسائل  و  مباحث  از  ساختمانی 
صدور پروانه در اسرع وقت است، اما به دلیل بروکراسی های زیاد در این زمینه، صدور پروانه مدت ها طول کشیده و 
سرمایه های مردم دچار خسارت شود.شهردار قم ادامه داد: علت مخالفت شهرداری با مجریان ذیصلاح، جلوگیری از 
ادامه بروکراسی های آزاردهنده است، چراکه در مسئله مجریان ذیصلاح متأسفانه این افراد در میدان حضور ندارند و 

صرفاً نامی از آن ها مطرح می شود و اگر این افراد واقعاً در کف میدان باشند شهرداری از این مسئله حمایت می کند.
وی با تأکید بر اینکه یکی از واقعیت های تلخ این است که برخی از مهندسان بدون اینکه مهندس ذیصلاح در یک 
پروژه عمرانی حضور داشته باشد، مهر آنان در زیر کاغذ نظارت ثبت می شود، افزود: در خصوص تعرفه های ساختمانی 

باید رویکردی در نظام مهندسی و شهرداری در پیش گرفته شود تا هزینه های بیشتری به شهروندان تحمیل نشود.
دکتر سقائیان نژاد تصریح کرد: سالانه افزون بر ۵0 میلیارد تومان در بحث نظارت و کنترل ساختمان هزینه می شود 

اما به دلیل مشکلات ساختاری در این زمینه هنوز کنترل درست و قابل قبولی وجود ندارد.
پروانه  صدور  بروکراسی های  کرد:  اذعان   ،100 ماده  کمیسیون  در  تخلف  پرونده  هزاران  وجود  به  اشاره  با  وی 
به اندازه ای زیاد است که عملًا شهروندان را وادار به تخلف می کند.شهردار قم با اشاره به طرح نهضت تولید مسکن، اظهار 
داشت: اگر در الحاق اراضی و احداث مسکن در طرح جدید ملاحظات کنونی شهر و شهرداری رعایت نشود، مشکلاتی 

که اکنون در پردیسان شاهد آن هستیم، تکرار خواهد شد.

مدیرکل اوقاف استان قم گفت: حقیقت وجودی حضرت 
فاطمه زهرا سلام الله علیها از آن حقایقی است که جز با طهارت 

نفس و رسیدن به مقام عنداللهی میسر نمی شود.
به گزارش روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه 
در  اسکندری  عباس  والمسلمین  حجت الاسلام  قم،  استان 
شورای اداری اوقاف استان با اشاره به ایام فاطمیه و سالروز 
شهادت حضرت زهرای مرضیه)س( با تاکید بر نگاه قرآنی به 
فضائل و جایگاه حضرت فاطمه)س( اظهار کرد: قرآن و عترت 
از هم جدا نیستند و اگر بخواهیم کلام خدا را به صورت یک 
انسان کامل ببینیم، می توانیم آن را به وجود مبارک حضرت 
زهرا)س(، وجود حضرت علی)ع( و هر یک از ائمه اطهار)ع( تصور کنیم.وی افزود: حضرت زهرا)س( دارای دو حقیقت است 
ظاهری و باطنی، حقیقت ظاهری همین وجود نازنینی است که در آن عصر و زمان ظهور و بروز داشت به عبارتی در هیبت 
یک بانوی بزرگوار که از نظر ظاهری شبیه دیگر زنان بودند.مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قم با اشاره به حقیقت باطنی 
و عنداللهی ائمه اطهار)ع( گفت: کسانی که حقیقت باطنی ایشان را نمی شناختند، این اجازه را به خود دادند که به محضر 
حضرت محمد)ص( بروند و فاطمه زهرا)س( را خواستگاری کنند که این مسئله موجب خشم آن حضرت می شد، کما اینکه 
قرآن هم دارای دو حقیقت است ظاهری و باطنی است.وی ادامه داد: خداوند در قرآن کریم می فرماید »إنِاَّ أنَزَْلنَْاهُ قُرْآناً عَرَبیًِّا 
لعََلَّکُمْ تعَْقِلُونَ« که اشاره به حقیقت ظاهری کلام وحی دارد، مثل همان است که وقتی آدم ها به محضر انسان کامل می رسند، 
می توانند از ظاهر کلام آنها بهره مند شوند همانطور که اگر کسی ادبیات عربی را بداند، از ظواهر قرآن چیزی دستگیرش 
می شود.اسکندری با بیان اینکه حقیقت باطنی قرآن چیز دیگری است گفت: در ادامه خداوند فرموده است »وَ إنِهَُّ فيِ أمُِّ الکِْتابِ 
لدََینْا لعََليٌِّ حَکِیمٌ« تا انسان ها دریابند همه قرآن، ظاهر آن نیست و حقیقت دیگری در پس پرده نهفته است که عنداللهی است.

اسکندری تصریح کرد: دسترسی به حقیقت قرآن توسط همگان میسر نیست مگر اینکه به طهارت روح برسند، در سوره 
رُونَ و مطهرون را در سوره احزاب معرفی فرمودمدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قم افزود:  هُ إلِاَّ المُْطَهَّ واقعه می فرماید لَا یمََسُّ
ُ لیُِذهِبَ عَنکُمُ  َّما یرُیدُ اللهَّ کسانی که طهارت روح دارند حقیقت قرآن را در می یابند که خداوند درباره آنها فرموده است »إنِ

رَکُم تطَهیرًا« به عبارتی تنها اهل بیت)ع( می توانند به آن حقیقت دست یابند. الرِّجسَ أهَلَ البَیتِ وَیطَُهِّ

 تکرار مشکلات پردیسان با عدم رعایت ضوابط 
در اراضی ۵۶۰ هکتاری

مدیرکل اوقاف قم مطرح کرد: 
لوازم درک حقیقت وجودی حضرت فاطمه)س(

آذربایجان شرقی – مجید مسلمی: فراخوان نخستین جشنواره ایده های 
برتر اشتغالزا و کارآفرینی از سوی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی منتشر شد.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی با اعلام این خبر 
اظهار کرد: معاونت توسعه ی کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه 
و  ایجاد  برای  تلاش  و  سیزدهم  دولت  رویکرد  و  رسالت  اساس  بر  اجتماعی 
تثبیت اشتغال موجود و با هدف شناخت ایده پردازان خلاق و فرصت های 
ویژه اشتغال در مناطق مختلف کشور، اقدام به شناسایی و کمک به عملیاتی 
اهداف  تشریح  با  فتحی  حسین  است.  کرده  اشتغالزا  برتر  های  ایده  نمودن 
پردازی،  ایده  فرهنگ  ترویج  و  توسعه  کرد:  اضافه  جشنواره  این  راهبردی 
کارآفرینی و اشتغالزایی، شناسایی ایده های برتر و تشکیل بانک اطلاعاتی از 
ایده های برتر و صاحبان ایده، فراهم نمودن زمینه حمایت از ایده های برتر 
اشتغالزا و عملیاتی نمودن آنها و کمک به اشتغال پایدار در کشور از جمله 

اهداف برگزاری این جشنواره است.
فتحی افزود: بر اساس این فراخوان، صاحبان ایده در سراسر کشور می 
توانند در بازه زمانی 20 دی لغایت 10 بهمن ماه سال جاری با مراجعه به 
سامانه کارآفرینان برتر به نشانی زیر نسبت به ثبت ایده خود اقدام و در این 

رویکرد مهم کارآفرینی شرکت کنند:

https://karafarinanebartar.mcls.gov.ir
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی با اشاره به ابعاد و 
گستره فراخوان این جشنواره ملی ادامه داد: ایده های ارائه شده علاوه بر حوزه 
خانگی،  مشاغل  قبیل؛  از  مباحثی  کلی،  صورت  به  اشتغالزایی  و  کارآفرینی 
اشتغال جوانان و فارغ التحصیلان، معلولین، معتادین بهبودیافته، زندانیان آزاد 
شده، زنان سرپرست خانوار، اشتغال مرتبط با محیط زیست )کارآفرینی سبز(، 

اشتغال در مناطق کمتر برخوردار، اشتغال در مناطق روستایی و اشتغال در 
منطقه ویژه اقتصادی مکران را در بر می گیرد. حسین فتحی با بیان مهم ترین 
اساس  بر  ها  ایده  برترین  کرد:  خاطرنشان  جشنواره،  این  ارزیابی  محورهای 
نوآورانه بودن، میزان امکان پذیری اجرای ایده ها، تاثیر بر اشتغال کشور و 
تعداد اشتغال ایجادی،  پایدار بودن اشتغال و نیاز به منابع مالی کمتر برای 

اجرای آن ایده، ارزیابی خواهند شد.
حضور میدانی در واحدهای صنعتی آذربایجان شرقی با هدف رفع 

موانع تولید
 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی همچنین از حضور 
میدانی در واحدهای تولیدی، صنعتی با هدف رفع موانع تولید درآذربایجان 
شرقی خبر داد.  حسین فتحی با بیان این مطلب اظهار کرد: کمیته تخصصی 
کار و اشتغال با حضور میدانی در واحدهای تولیدی و صنعتی، بررسی و رفع 
موانع تولید و حل مشکلات موجود را در دستور کار جدی خود قرار داده است.  
وی افزود: در ادامه بازدید و حضور در واحد های تولیدی با حضور مسوولین 
شهرستانی و استانی تعدادی از واحدهای مستقر در شهرک عالی نسب بازدید 
بررسی  اشتغال ضمن  و  کار  اختصاصی کمیته تخصصی  تشکیل جلسه  با  و 

مشکلات احصا شده تاکیدات لازم در این راستا ابلاغ گردید.

پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  مسلمی:  مجید   – آذربایجان شرقی 
تبریز با اشاره به انجام اقدامات مناسب در معاونت بهداشتی این مجموعه 
تاثیرگذار  و  مهم  معاونت  این  جدید  دوره  در  گفت:  قبل  های  سال  در 

نیازمند تحولات جدی و جدید است.
و جدید  سابق  معاونان  معارفه  و  تکریم  آیین  در  نقی پور  بهمن  دکتر 
بر  علاوه  معاونت  این  در  افزود:  تبریز،  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت 
اقدامات مهم و کاربردی قبلی، به وقوع اقدامات متفاوت تری احساس نیاز 

کار  به  بیشتر  قدرت  و  بهتر  روحیه   با  و  قبل  مانند  این سیستم  تا  می شد 
خود ادامه دهد.

تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  از سرپرست جدید  وی 
به عنوان فردی علمی، توانمند و زحمتکش یاد کرد که  این سمت حساس 
در این برهه به ایشان واگذار می شود تا این راه را با موفقیت ادامه داده 
و موفقیت های بیشتر و اقدامات جهادی بسیاری را برای کمک به سیستم 

بهداشت منطقه و اعتلای سلامت جامعه انجام دهد.
تلاش  توان  تمام  با  نیز  سابق  بهداشت  معاون  کرد:  اضافه  پور  نقی 
کرده و از هیچ کمکی در این حوزه دریغ نکرده و یار و یاور این سیستم 

بوده است.
کم  هم  باز  دهیم  انجام  که  اقدامی  هر  بهداشت  حوزه   در  گفت:  وی 
ثابت  را  خود  عمل  با  بلکه  شعار،  با  تنها  نه  امیدوارم  بنابراین  گذاشته ایم، 
و سازمان های  با جوامع  مرکز  این  تعاملات  برای سلامتی جامعه،  و  کنیم 
انجام دهیم تا شاهد  افزایش داده و برنامه ریزی های جدی تری را  دیگر را 

شیوه  زندگی سالم در جامعه باشیم. 
معاون سابق بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز نیز با ارایه گزارشی 
زمینه   در  بهداشت  حوزه   که  سال هاست  و  ماه ها  گفت:  خود،  عملکرد  از 
و  زیاد  تلاش  آن  نمونه   که  است  مواجه  بسیاری  مشکلات  با  منابع  تامین 

اقدامات گسترده  همکاران ما در این مدت بود که هیچ مزایای خاصی هم 
نیافت. آنها اختصاص  برای 

عباسعلی درستی اظهار داشت: با وجود تنگناها و مشکلاتی که وجود 
برتر  های  رتبه  مختلف  شاخص های  در  همکاران،  تلاش  با  البته  و  داشت 
کشوری را کسب کردیم و در امر واکسیناسیون نیز جزو استان های پیشرو 

کشور بودیم که از همان روزهای اول تزریق واکسن را آغاز کردیم.
ایجاد  اخیر  هفته های  طی  که  مشکلاتی  دلیل  به  کرد:  اضافه  وی 
شده بود، روند تزریق واکسن در آذربایجان شرقی کاهش یافته بود، اما با 
در  واکسن  هزار   30 از  بیش  روز گذشته  برطرف شدن مشکلات طی سه 

استان تزریق شده است.
علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  جدید  سرپرست  حقائی،  حسین 
و  یاری  و  خدا  از  استعانت  با  کرد  امیدواری  ابراز  نیز  تبریز  پزشکی 
و  توسعه  در  پزشکی،  علوم  دانشگاه  پیشکسوتان  و  اساتید  همکاری 
موثرتری  های  گام  استان  بهداشتی  خدمات  بیشتر  هرچه  اعتلای 

شود.  برداشته 
در این مراسم از زحمات سه ساله دکتر عباسعلی درستی قدردانی و  
دکتر حسین حقائی که دارای مدرک دکترای علوم تغذیه است، به سمت 

تبریز منصوب شد. بهداشت دانشگاه علوم پزشکی  سرپرست معاونت 

منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون  علیزاده  ساری-مرآتی:کیا 
بیمه  حق  پرداخت  در  تأخیر  دلیل  به  اینکه  بابیان  ساری  شهرداری 
بدهی  رقم  به   99 سال  پایان  تا   91 سال  از  ساری  شهرداری  کارکنان 
ابتدای  از  اما  افزود:  است،  اضافه شده  اجتماعی  تأمین  به  این شهرداری 
حق  شهرداری،  به  رسیده  قبل  از  متعدد  مشکلات  به رغم  جاری  سال 
به روز  ساری  شهرداری  طالبی  جواد  تأکید  با  شهرداری  کارکنان  بیمه 

می شود پرداخت 
کیا  ساری،  شهرداری  بین الملل  امور  و  ارتباطات  مدیریت  گزارش  به 
ماه  و منابع گفت: شهروندان ساروی در سه  توسعه مدیریت  علیزاده معاون 
تشویقی  بسته  از  نقدی  به صورت  پرداخت عوارض ساختمانی  با  پایانی سال 

برخوردار خواهند شد.
وی با اعلام اینکه کلیه پرداخت های عوارض شهرداری ساری در دی ماه 
۴0 درصد، بهمن 3۵ درصد و اسفند 2۵ درصد است، افزود: شهروندان مرکز 
از  به شهرداری  مراجعه  دارند ضمن  اسفندماه جاری فرصت  پایان  تا  استان 

مزایای این تخفیف بهره مند شوند.

از  دیگر  بخش  در  ساری  شهرداری  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
و گفت:  کرد  اشاره  اجتماعی  تأمین  به  بدهی شهرداری ساری  به  سخنانش 
این شهرداری ۴00 میلیارد تومان بابت حق بیمه کارکنان شهرداری از سالیان 

قبل به سازمان تأمین اجتماعی بدهکار است.

کارکنان  بیمه  حق  پرداخت  در  تأخیر  دلیل  به  اینکه  بابیان  علیزاده 
این شهرداری  بدهی  رقم  به  پایان سال 99  تا  از سال 91  شهرداری ساری 
به رغم  جاری  ابتدای سال  از  اما  افزود:  است،  اضافه شده  اجتماعی  تأمین  به 
با  بیمه کارکنان شهرداری  مشکلات مالی و معوقات معطل مانده بسیار حق 

تأکید مدیریت شهری به روز پرداخت می شود.
معاون توسعه مدیریت و منابع شهرداری ساری ادامه داد: سعی بر این 
به دلیل  بیمه کارکنان شهرداری که در مدت چندین سال  تا مشکل  است 
بوده،  شهرداری  گیر  گریبان  اجتماعی  تأمین  سازمان  به  پرداخت  در  تأخیر 

حل شود.
وی با یادآوری اینکه سازمان تأمین اجتماعی در مرحله نخست 1۵ باب 
حال  در  گفت:  گذاشت،  مزایده  برای  و  توقیف  را  شهریاری  پاساژ  در  مغازه 
حاضر سازمان تأمین اجتماعی پارک صفرآباد )اکو( شهرداری ساری را بابت 
طلب خود توقیف و باقیمت پایین به مزایده گذاشته است این در حالی است 
شهرداری این مکان تفریحی و گردشگری را برای میزبانی از گردشگران اکو 

2022 آماده کرده است.

سازی  ایمن  از  گاز  انتقال  عملیات   9 منطقه  ساری-مرآتی:سرپرست 
خط لوله 12 اینچ کلاله – مراوه تپه متقاطع با رودخانه در استان گلستان خبر 
داد.به گزارش روابط عمومی منطقه 9 عملیات انتقال گاز، محی الدین مفخمی 
امروز با اعلام این خبر اظهار کرد: گابیون و ابنیه های موجود در مسیر خط 
لوله 12 اینچ کلاله – مراوه تپه در تقاطع با رودخانه دیگلی داش شهرستان 
مراوه تپه در استان گلستان که دچار آب بردگی شده بود، ترمیم و همچنین با 
احداث کف بند و نصب لوله های آبرو، این خط در برابر آسیب های احتمالی 

ناشی از جاری شدن سیل، ایمن و مقاوم سازی شد.
وی همچنین به بازسازی مسیر جاده دسترسی به این خط لوله اشاره 
کرد و  افزود: منطقه 9 عملیات انتقال گاز پروژه های ایمن سازی خطوط لوله 
در تقاطع با رودخانه ها را برای جلوگیری از مشکلات مربوط به ریزش، رانش 
و طغیان رودخانه ها، جهت افزایش پایداری شبکه انتقال گاز در استان های 

شمالی در دستور کار قرار داده است.  
ایمن  های  پروژه  شد:  یادآور  گاز  انتقال  عملیات   9 منطقه  سرپرست   
سازی خطوط لوله گاز در تقاطع با رودخانه های مرسه رود کلاچای و چلوند 
آستارا در استان گیلان، زرین گل علی آبادکتول و کوسه کلای مراوه تپه در 
استان گلستان و رودخانه های صفارود رامسر و ماشالک نوشهر به اتمام رسیده 
و پروژه های ایمن سازی در دیگر رودخانه های استان های شمالی در حال 

اجراست.
مفخمی با بیان اینکه خطوط لوله انتقال گاز به عنوان شریان های حیاتی 
این انرژی نقش حساسی در تامین و انتقال گاز دارند، خاطرنشان کرد: ایمن 
و مقاوم سازی خطوط لوله جهت افزایش ضریب ایمنی و پیشگیری از ریسک 
به   9 منطقه  در  امر  این  و  است  برخوردار  ای  ویژه  اهمیت  از  نشت خطوط 

صورت ویژه پیگیری می شود.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی اعلام کرد؛

فراخوان نخستین جشنواره ایده های برتر اشتغالزا و کارآفرینی منتشر شد

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز : تحول در خدمات معاونت بهداشتی ضروری است

سایه سنگین بدهی گذشته به تامین اجتماعی بر شهرداری ساری

ایمن سازی خط لوله 12 اینچ کلاله – مراوه تپه در تقاطع با رودخانه
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راه اندازی 
کانون نخبگان 
در منطقه 3

دانشجویان  جمع  در  حضور  با   3 منطقه  شهردار   
منطقه  این  در  نخبگان  کانون  ایجاد  از  الزهرا)س(  دانشگاه 

داد. خبر 
 به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 3، حمید جوانی گفت: 
با بهره گیری از ظرفیت دانشگاه الزهرا)س(، دستیابی به اهداف 1۵ گانه 

شهرداری تهران امکان پذیر می شود.
 شهردار منطقه 3 افزود: مقام معظم رهبری)مدظله العالی( به کرار 
در بیاناتشان درخصوص بومی سازی و استفاده از ظرفیت نخبگان و 

اندیشمندان تاکید می فرمایند.
منظور  به  انقلاب  دوم  گام  بیانیه  اصلی  مفاد  در  بیان کرد:  او   

شکوفایی بیشتر و دستیابی به اهداف متعالی به استفاده از ظرفیت 
نخبگان اشاره شده است.

سپس شهردار منطقه 3 با همراهی دکتر حق بین رییس دانشگاه 
الزهرا)س( و جمعی از معاونین و مدیران از بخش های مختلف این 

مجموعه علمی بازدید کرد. 


